

déi *K*onservativ

Pressematdeelung

15.04.2019

D’Kathedral “Notre-Dame” a Flaamen: Eis Solidaritéit mat Frankräich!

Et ass mat grousser Trauer, datt d’Partei **déi Konservativ** op déi schrecklech Noriicht reagiert, datt d’Kathedral “Notre-Dame” zu Paräis, onwiderufflech zerstéiert gouf. D’Feier an d’Flamen, hunn e nationaalt Worzeechen a Weltkulturierwen, an doriwwer eraus, e wäertvollen, historesche, kulturellen a reliéise Patrimoine am Häerze vu Frankräich zerstéiert. Eis Partei dréckt, an dësen tragesche Stonnen, hir déifste Solidaritéit mam fransésische Vollek aus.

C’est avec une grande tristesse que notre parti politique **déi Konservativ** (*les Conservateurs*) réagit à la terrible nouvelle, selon laquelle, la cathédrale « Notre-Dame de Paris » a été irrévocablement détruite. Le feu et les flammes ont détruit un monument national et trésor culturel mondial, et, au-delà, un patrimoine historique, culturel et religieux au cœur de la France. Notre parti politique exprime, en ces heures tragiques, sa plus profonde solidarité avec le peuple français.

gezeechent,
déi Konservativ